
Resistorns retroaktiva reflektioner (R3)
Resistorns resumé
Årets sjunde StÖT kan i enkla och snabba mån sammanfattas:

• Ett första utkast av stadgar till valet av SBK25 har tagits fram för
vidare diskussion med MiT-styret.

• Sektionen har fått ett nytt serveringstillstånd (med ytterst få praktiska
förändringar).

• Biljetter till nøllegasquen kommer med stor säkerhet bli dyrare jämfört
med förra året.

• Styrelsen är ett steg närmre en lokal att hålla E-funq i.

• (Nova badade i bajsvatten och blev, tro det eller ej, sjuk).

Resistorns raljeri
Nova badade i bajsvatten och blev, tro det eller ej, sjuk.

That’s it. That’s the meme.



Resistorns rotvälska
Då protokollet består av diverse kryptiska (och ofta totalt meningslösa)
förkortningar kan dessa behöva förtydligas för virriga läsare.
å på
s.a.s. så att säga
m.a.o. med andra ord
hr herr
hrn herrn
hrr herrar(-na)
frkn fröken
frknr fröknar(-na)
s.k. så kallad(-de)
div. diverse
v.m.k. vad man kallar
bl.a. bland annat
s.m.s. som man säger
div. divergens
s.t.s. som tog studenten
s.d.h. som det heter
t.s.f. till skillnad från
m.e.m. mer eller mindre
i.o.f.s i och för sig
f.t. för tillfället
å.a.s. å andra sidan
s.g.s. så gott som
o.dyl. och dylikt
s.a.s. så att säga
div. din mamma
ex.vis. exempelvis
ä.k.s. även känd som
ev. eventuellt
ö.h.t. över huvud taget
å gr. av på grund av
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Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionens
StyrelseÖverläggningsTräff 7
tisdagen den 29 augusti
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1 Formalia
Mötets högtidliga öppnande
Mötet öppnas klockan 17:26 av Supraledare Elin Björklund.

1.1 Närvaro
Närvarande vid dagens möte:
Elin Björklund Supraledare tillika Ordförande
Milad Javadi Halvledare tillika vice Ordförande
Johan Wirén Resistor tillika Sekreterare
Julia Gelmanovska SNO
Elias Kollberg AMSe
Patrik Nicolausson Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Emil Karlsson Källarmästare
Johan Höglund Fø F
Alexander Malmberg Revisor

1.2 Försenad ankomst
Inga försenade ankomster

1.3 Adjungeringar
Inga adjungeringar.

1.4 Behörigt utlyst
Mötet anses behörigt utlyst.

1.5 Fastställande av föredragningslista
Föredragningslistan fastställs i sin helhet.

1.6 Publiceing å webben
Mötet tillåter publicering å webben med namn.

1 Justeras:
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2 Rapporter
2.1 Rapport från Supraledare tillika Ordförande
Frkn Björklund öppnar sitt rapporterande med att säga att hon fått nytt
serveringstillstånd1. Vidare har hon fört diskussioner med hr projektplans-
prophet Joakim Lilliesköld om sekt-ionering under nøllegasquen. Hon har
även blivit tårtad och mår (därför) bra.

2.2 Rapport från Halvledare tillika vice Ordförande
Hr Milad Javadi, överste kommunikatör för Konglig Elektrosektionen har
medelst brevduvor och ugglor skickat inbjudningar till sektionernas alla vän-
ner. Han meddelar också (av oklar anledning) att hans mobiltelefon är s.a.s.
medelmåttig och att han ofta blir utloggad från fotografiarkiveringsappli-
kationen Instagram. Han ska också ha ett diskussionsmöte med sin (snart)
existerande nämnd, s.k. medianämnden2. Han avslutar med att säga att han
saknar ynka ett (1) högskolepoäng för att bli antagen å ett masterprogram
samt, att han mår bra.

2.3 Rapport från Resistor tillika Sekreterare
Hr Johan Wirén (ä.k.s. ”Wurren”) har författat div. protokoll samt arbetat
med det som gäller dagens StyrelseÖverläggningsTräffs diskussionsärenden.
Han mår självfallet även bra.

2.4 Rapport från SNO
Frkn Julia Gelmanovska har främst sysslat med marknadsföring av sin nämnd
å div. mottagningsevenemang. Hon meddelar även att somliga schema-knepigheter
kvarstår till studenternas nackdel men att hon tyvärr varit oförmögen att
ändra dessa. Hon mår också bra.

2.5 Rapport från AMSe
Hr Elias Kollberg har startat upp höstens arbete med sin täml. ilskna
grupp ArG. Hans nämnd har under mottagningen delat ut allehanda skräp
(ryggsäckar med företagslogotyper, glaslådor för förvaring av mat) samt
gjort försök till att rekrytera färska surpuppor. Å frågan om några s.d.h.
lunchföreläsningar blir av under hösten svarar hrn att kommunikationen
(medelst företag) nått ett stillestånd under sommaren men att dessa samtal
självklart ska återupptas.

1Falsk kreditering, det är uppenbarligen sektionen som fått tillståndet.
2Nämnden i fråga är dock s.m.s. i mörkret vad gäller detta möte. (Varför detta är kan

läsaren endast spekulera i).

2 Justeras:
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2.6 Rapport från Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Hr Patrik Nicolausson (ä.k.s. Putte von Anka) har pysslat med sektionseko-
nomin (som vanligt). Vidare har han även fått en stressfraktur i sin calcaneus
då han tappat sin bokföringspärm å sin pes. Trots detta mår hrn ganska bra.

2.7 Rapport från Källarmästare
Hr Emil Karlsson rapporterar att det inte hänt särskilt mycket å hans s.m.s.
front men att han å.a.s. kan hämta så jäfvla skitmycket märken å en to-
baksaffär i Tolvans omnejd. Framöver ska han sätta upp tvådimensionella
rutkoder av formatet quick response för att sektionsmedlemmar ska kun-
na ansöka om teknologskåp o.dyl. Han avslutar sin rapport med att han
ser fram emot att bokföra cirka en miljard (1000000000) s.d.h. swishar för
sångböcker. M.a.o. mår han bra.

2.8 Rapport från Klubbmästare
Frkn Nova Höög, som brukar spendera torsdagar med att driva Restaurang
Tolvan, spenderade inte förra torsdagen med att driva Restaurang Tolvan.
Istället badade hon i bakterieinfesterat bajsvattten3. Hon har därav blivit
mycket sjuk och spenderar sina dagar till sängs, knaprandes å olika tabletter.
Värst av allt (antagligen), är att hon inte kan dricka alkohol å en vecka.
Vidare har frkn Höög ej infunnit sig å dagens möte och kan därför inte ge
någon rapport.

2.9 Rapport från Fø F
Hr Johan Höglund säger att han inte gjort så mycket å sistone4. Han är även
sur å exakt precis alla. När mötet ställer frågan vilka dessa ”alla” är svarar
han (bl.a.): 5.
Hrn mår dock ändå bra.

3 Diskussionsärenden
3.1 Mottagningens ekonomi
Hr Fø Ffortsätter vidare med att berätta att mottagningens ekonomi är s.a.s.
ansträngd. Detta lär särskilt sätta sina spår i biljettpriserna för nøllegas-
quen som troligtvis kommer bli väldigt mycket dyrare än förra året. Frågan
hr Höglund ställer mötet är om sektionen torde subventionera biljettpriset

3Jag skojar inte.

4
5Så jävla hemligstämplat.

3 Justeras:
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hårdare genom att s.a.s. dopa mottagningens ekonomi från huvudkassan.
Mötet har flera synpunkter å detta:

1. Sektionens för Medicinsk Teknik har troligtvis inte samma möjlighet
som vi att ge ett bidrag från huvudkassan.

2. Det kan vara så att nyantagna är mindre benägna att delta om bil-
jettpriset är för högt.

3. Mottagningen borde (kanske) egentligen få pengarna från företagseve-
nemanget med det industriella konglomeratet Siemens AG.

4. Inflationen har varit väldigt oberäknelig den senaste tiden, därav var
det svårt att budgetera mottagningen.

Överlag anser mötet framförallt att nyantagnas biljettpris bör hållas låg till
nackdel för faddrar och övriga gäster.

3.2 Uppföljning: funq-lokal
Styrelsens medlemmar har tagit fram flertalet förslag på funqlokaler. Dessa
är: 6.
Vidare anser mötet att somliga är bättre än andra och att beslutet bör tas
något senare, när vi hört av oss till några fler lokaler.

3.3 Val av SBK-25s ordförande
Hr Wirén har författat ett utkast på mötesstadgar och övriga lösa tankar
kring valet av SBK25s ordförande, som annordnas i samarbete med styrelsen
för Sektionen för Medicinsk Teknik. Mötet har några synpunkter på dessa
men beslutar att det i stort kan tas med för att vidare granskas av dito.

3.4 Inbjudningar och saker
Frkn Gelmanovska lämnar mötet.

Styrelsen har blivit inbjudna till en stor mängd fester o.dyl. Det har därav
blivit hög tid att reda ut vem ska ska gå på vad (detta lämnas dock utan-
för protokollet). Under diskussionerna skickar frkn Höög en bild i styrelsens
meddelandekanal där hon visar att hon behövt betala porto för hennes in-
bjudan till nøllegasquen. Hr Javadi blir genast vansinnig eftersom han ägnat
åtskilliga timmar å att slicka å frimärken å breven. Han anar sabotage (men
övriga styrelsen anar oskicklighet med tunga).

6Detta är också så jävla hemligstämplat.

4 Justeras:
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4 Övrigt
4.1 Övriga frågor
4.1.1 KaNsLiFrUkOsT

Styrelsen måste bestämma ett datum för nästa kanslifrukost. De bestämmer
att denna ska hållas den 18 september.

4.1.2 Present till Norge

Styrelsen måste bestämma en present att ge till Sct. Omega Broderskab.
Styrelsen gör därför det.

4.1.3 Gäster nollegaquen

Styrelsen måste fixa div. saker för de långväga gästerna som kommer till
nøllegasquen. Styrelsen lägger därav upp en plan.

4.1.4 Revisor

Hr Alexander Malmberg som är revisor, ställer ett par frågor vad gäller
det nya serveringstillståndet samt den evigt kvarvarande pantsituationen.
Styrelsen svarar å dessa med bravur.

4.2 Beslutsuppföljning
Vad gäller Utlåningsblanketten lovar hr Höglund samt frkn Björklund att
denna ska bli klar innan SektionsMötet uti oktober.

Vad gäller Äventyret över Östersjön meddelar frkn Björklund att det
kommer kosta ungefär 1700 per person om vi inte får ett bidrag från en
viss finlandssvensk kulturfond. Om vi däremot får bidraget kommer priset
sjunka mot ungefär 1000 kr per person.

4.3 Nästa StÖT
Inget exakt datum bestäms (då mötesdeltagarna snarast vill utrymma fäng-
elsehålan Funq) men styrelsen bör ha det senast sista veckan i september.

5 Justeras:
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4.4 Mötets högtidliga avslutande
StyrelseÖverläggningsTräffen avslutas klockan 20:01 av Supraledare Elin
Björklund.

Vid protokollet Justeras

Johan Wirén
Resistor
Elektrosektionen
THS

Elin Björklund
Supraledare
Elektrosektionen
THS
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